
國立成功大學醫學院附設醫院健康檢查中心 
NCKU Hospital Health Examination Center 
 

本中心是由各專科主治醫師及醫護人員所組成的堅強醫療團隊，秉持著醫學中心

的高標準提供專業嚴謹的健康檢查品質；彙整之全部檢查結果，則由家醫科主治

醫師親自提供個別化的健康諮詢，並依個別需求協助轉介至本院其他科之醫療團

隊，使受檢者能獲得連續性及整合性的健康管理，並藉由早期診斷早期治療，為

您個人及家人的健康把關。 
 
The medical team at the center consists of specialized physicians and nurses. We 
provide high quality health examination services based on the highest professional 
standards: the various examination results are integrated, and family practice doctors 
provide individual health consultations, giving guidance on maintaining good health. 
We assist examinees with transfers to other departments according with individual 
needs so that examinees can better manage their health after appropriate diagnostic 
and treatment measures. By doing detailed check-ups, you and your family can take 
better care of your health. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

健康檢查中心特色 
 國家級教學醫院的服務 
國家級檢查儀器設備五星級專屬健檢中心 
各項檢查由學有專精之專科主治醫師服務 

 環境獨立舒適隱密性高 
獨立健康檢查專屬房間不與一般病患混雜 
房間設備新穎舒適環境獨立安全隱密性高 



 專屬儀器標準消毒程序 
獨立健檢專屬的醫療儀器設備與作業程序 
儀器消毒程序標準確實完善避免病菌感染 

 檢查項目完整且具彈性 
檢查項目面面俱到涵蓋各主要器官與疾病 
配合個人特殊需求有多種不同的檢查套餐 

 完善健檢特別門診追蹤 

完善健檢特別門診追蹤專屬家庭醫師服務 
量身訂作個人化檢查結果解說及衛生教育 

 
 
 
 
 
 
 
Features of the Health Examination Center 
 
** National University hospital-standard services 
  National government-standard equipments, five-star exclusive health examination 
center 

All physical check-ups are conducted by attending staffs in different specialties. 
** Comfortable, individual and private environment 
  Individual examination rooms, all the rooms are new and full equipped. 
** Professional equipment s and standard sterilization 
  Medical equipments are used exclusively for health examination, and standardized 

examination procedures. 
  All equipments are thoroughly sterilized to prevent infections. 
** Complete check-up items with flexibility 
  Check-up items cover all major organs and diseases.  

There are various packages to accommodate individual needs. 
** Specialized out-patient follow-up 
  Complete out-patient follow-up is served by family practice physicians. 

Provide individualized explanation of the examination results and detailed health 
education. 
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